
Protokół nr 20/12
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 30 maja 2012 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 9.30, zakończono o 10.20
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 r.
4. Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności pieniężnej z tytułu dotacji

pobranej w nadmiernej wysokości dla Stowarzyszenia społeczno-kulturowe wsi
Lipina na prowadzenie Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Lipinie.

5. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Burmistrz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad Komisji projekt uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniego Programu Finansowego Gminy Sokółka na lata 2012-2015.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja jednogłośnie przyjęła punkt.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 r.
4. Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności pieniężnej z tytułu dotacji

pobranej w nadmiernej wysokości dla Stowarzyszenia społeczno-kulturowe wsi
Lipina na prowadzenie Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Lipinie.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sokółka na lata 2012-2015.

6. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia,

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 r. przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz, przedstawiając jednocześnie autopoprawkę Burmistrza.
Radny S.Sawicki zapytał że w związku z tym, że i tak i tak remont przedszkola nas nie
ominie czy nie lepiej wygospodarować pieniądze i dobudować skrzydło do przedszkola przy
Os.Centrum. Remont kosztuje więcej niż budowa nowego.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że te przedszkole nie wymaga jeszcze tak pilnego remontu,



.•. _ "" ol l ..1.---- ---~- ---- -~o~

budynku. Nie udało się pozyskać środków wiec zostanie na razie tak jak jest.
Radny S.Sawicki zapytał o 80 tys. zł na upowszechnianie sportu i czy są pieniądze z
przeznaczeniem dla KS Sokół.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że nie to nie są pieniądze dla KS Sokół. Dodała, że
otrzymaliśmy pismo od Komornika Sadowego że wszelkie pieniądze jakie otrzyma KS Sokół
zostaną przejęte przez Komornika na poczet nie zapłaconych należności.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Komisja jednogłośnie przyjęła autopoprawkę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności pieniężnej z tytułu dotacji pobranej w
nadmiernej wysokości dla Stowarzyszenia społeczno-kulturowe wsi Lipina na prowadzenie
Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Lipinie.
Radny J.Wierzbicki poinformował, ze na posiedzeniu Komisji Oświaty obecna była Pani
Dyrektor Stowarzyszenia i prosili o zdjęcie tego punktu z porządku obrad sesji. Komisja
Oświaty przychyliła się i postanowiła postawić taki wniosek na posiedzeniu Rady Miejskiej.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśnił, że tego się nie uniknie i tylko przeciągnie w czasie
Burmistrz S.Małachwiej dodał, ze tak jest interpretacji Ministerstwa Edukacji Narodowej
nic to już nie zmieni.
Radny A.Kirpsza odczytał pismo które zostało wystosowane przez Stowarzyszenie do Pana
Burmistrza. Dodał, że dla Stowarzyszenia dotacje są przekazywane z dużym opóźnieniem
nawet 2-3 miesięcznym. Stowarzyszenie nie ma z czego opłacać wynagrodzeń.
Radny S.Pałusewicz dodał, że burmistrz wykazuje wole umorzenia tego i należy to zrobić
Stowarzyszenie na tym nic nie traci. A jeśli chodzi o ta interpretacje to urząd ma prawnika i
powinno się to wyjaśnić.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że po tej interpretacji MEN wezwaliśmy stowarzyszenie
do zwrotu jednakże wiemy ze takich środków nie posiada stowarzyszenie postanowiliśmy
wystąpić do rady o umorzenie tego. Jeśli chodzi o przekazywanie dotacji dla Stowarzyszenie
to gmina boryka się z brakiem płynności finansowej i są opóźnienia w opłatach faktur itp.
Radny A.Kirpsza dodał, że nie ma wyraźnie zapisów w uchwale o przekazywaniu środków, a
Szkoła w Janowszyźnie od razu ma uchwałę która o tym mówi. Należy to uregulować.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "za" przy 3 "przeciw" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata
2012-2015 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Wolne wnioski.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Dariusz Matoszko


